
RADA GMINY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul. Rydoultowska 2 	

Protokol Nr 31/2017 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 27 kwietnia 2017 r. 

Sesja odbyla sig w Oirodku Kultury w Czernicy, przy ul. Wolnogci 39. 
W obradach uczestniczylo (na stan 15 radnych) — 15 radnych. 
Lista obecno§ci — zal. do protokolu. 
Uczestniczyly rownie2 osoby zaproszone jak w liscie obecno§ci — zal. do protokolu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoici. 
Przewodniczqcy Rady o godzinie 16.00 otworzyl sesjc i powital wszystkich obecnych slowami: 
„Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym otwieram 
Sesje Rady Gminy Gaszowice witam go§ci, witam radnych". W szczegOlno§ci powital Komendanta 
Komisariatu Policji w Gaszowicach Pana Zbigniewa Cialonia, Gminnego Komendanta Zwiqzku 
Ochotniczych Stra2y Po2arnych RP w Gaszowicach Pana Czeslawa Kasperca, Komendanta Stra2y 
Gminnej w Lyskach Pana Jerzego Skwarskiego oraz soltysOw. Na podstawie listy obecno§ci 
stwierdzil, ze na ogOlnq liczbc 15 radnych obecnych jest 15 radnych, podkre§lajqc tym samym, 

ze obrady sq prawomocne. 

2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
Przewodnicz4cy Rady poinformowal, ze porzqdek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Nastcpnie przedstawil porzqdek obrad, nastcpujqcej tre§ci: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocno§ci. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
3. Przyjccie protokolu z sesji z dnia 30 marca 2017 r. 
4. Sprawozdanie z prac WOjta realizowanych w okresie micdzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji 0§wiaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Mlodziezy. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i FinansOw. 
8. Informacja na temat porzqdku publicznego i ochrony przeciwpozarowej na terenie Gminy 
Gaszowice. 
9. Dzialalno§6 Stra2y Gminnej. 
10. Sprawozdania finansowe jednostek organizacyjnych za rok 2016. 
11. Informacja o stanie drog po sezonie zimowym. 
12. Podsumowanie wykorzystanych §rocikow finansowych udzielonych w formie dotacji dla 
organizacji pozarzqdowych dzialajqcych na terenie gminy Gaszowice za rok 2016. 
13. Rozpatrzenie projektOw uchwal i ich podjecie: 
a) podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2017; 
b) podjccie uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata 

nastepne; 
c) podjecie uchwaly w sprawie przeprowadzenia zabiegow pielegnacyjnych i konserwacyjnych 
pomnik6w przyrody na terenie solectwa Czernica. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
16. Zamkniccie obrad. 

Przewodniczqcy Rady przedstawil porzqdek obrad, a nastcpnie zwrocil sic z zapytaniem, czy 
ktOryg z uczestnikOw sesji wnosi uwagi, bqd2 propozycje zmian. 
Do przedstawionego porzqdku obrad nie wniesiono zmian. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porzqdkiem obrad stanowi zakcznik do niniejszego protokolu. 
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3. Przyjccie protokolu z sesji z dnia 30 marca 2017 r. 
Przewodnicmcy Rady poinformowal, ze protokol radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz 
byl wylozony do wg1qclu w Urzgdzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli moZliwok zapoznania 
sic z trekiq tego dokumentu. Nastepnie Przewodniczqcy Rady powiedzial, ze protokol czytali: 
Marek Masarczyk, Mieczyslaw Szymik, Jerzy Kawulok, Agnieszka Pytlik, Barbara Watola, Piotr 
GOrecki, Szymon Korbel, Ilona Sklarek, Krzysztof Lorek, Andrzej Cie§lok, Tadeusz Korecki, Ewa 
Biernacka, Damian Krauze, JOzef Szawerna. Ponadto protokol czytali Pan Wojt oraz Path 

S ekretarz. 
Przewodniczqcy Rady zwrocil sic z pytaniem, czy kto§ z obecnych wnosi jakie§ zastrzeZenia, uwagi 
do protokolu. Nikt nie wniosl uwag co do jego treki, po czym Przewodniczqcy poddal protolcOl pod 
glosowanie. Protokol przyjeto w glosowaniu: 
Glosowanie:  
- 15 — &sow „za", 
- 0 — glosow „przeciw", 
- 0 — glosOw „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze protokOl zostal przyjety jednoglognie. 

4. Sprawozdanie z prac Wojta realizowanych w okresie micdzysesyjnym. 
Wojt przedstawil informacjc o podjctych dzialaniach w okresie micdzysesyjnym tj. od 31 marca 
2017 r. do 27 kwietnia 2017 r. nastepujqcej treki: 
„1. 31 marca uczestniczylem w Katowicach w uroczystoki wreczenia nagrod w konkursie Gmina 
Przyjazna Ekonomii Spolecznej. W uroczystoki uczestniczyla radna Agnieszka Pytlik. 

2. 6 kwietnia odbyl sic Dzien otwarty w Gimnazjum w Piecach. W dniu otwartym uczestniczyl Pan 
Zbigniew Goworowski, Pan Marek Masarczyk, Pan Jerzy Kawulok. 
3. 6 kwietnia uczestniczylem w spotkaniu pn. „Z kulturq nam po drodze". Spotkanie mialo 
charakter organizacyjny i zwiqzane bylo z przyznaniem dotacji. 
4. 8 kwietnia w 0§rodku Kultury i Sportu w Gaszowicach odbyl sic II Kiermasz Wielkanocny. 

5. W dniach od 18 do 26 kwietnia odbyly sic zebrania wiejskie we wszystkich solectwach Gminy 
Gaszowice. 
6. 19 kwietnia Pan Zbigniew Goworowski uczestniczyl w Finale Pucharu Polski w pike noznej 

w Rybniku. 
7. 20 kwietnia odbyla sic narada Pana Zbigniewa Goworowskiego z dyrektorami przedszkoli. 

8. 20 kwietnia odbyl sic jubileusz 20-lecia dzialalnoki Zalcladu Obslugi Komunalnej. 

9. 22 kwietnia na terenie gminy odbyl sic bieg rodzinny pn. „Na prziymo przez Gaszowice". 

10. 22 kwietnia odbyl sic turniej skata o puchar Starosty Rybnickiego; 
11. 25 kwietnia uczestniczylem wraz z Panem Zbigniewem Goworowskim w Katowicach 
w debacie zorganizowanej przez Wojewodzkiego Komendanta Policji pn. „Porozmawiajmy 
o bezpieczelistwie — mozesz miee na the wplyw". 
12. 26 kwietnia uczestniczylem w spotkaniu seniorow zorganizowanym przez rade soleckq 
i radnych solectwa Gaszowice. 
Pismem z dnia 18.04.2017 r. zostalo przekazane do Rady Gminy sprawozdanie z realizacji 
Rocznego Programu Wspolpracy Gminy Gaszowice z Podmiotami Prowadzqcymi Dzialalnok 
PoZytku Publicznego za rok 2016. 
Podpisalem:  
1. Pico zarzqdzefi w sprawie zmian w budzecie gminy na 2017 rok. 
2. Zarz4dzenie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017. 
3. Zarzqdzenie w sprawie ustalenia miesiecznej kwoty dotacji na jedno dziecko uczeszczajqce do 
niepublicznego przedszkola na terenie gminy Gaszowice oraz do publicznych przedszkoli na terenie 
gminy Gaszowice w roku 2017. 
4. Zarzqdzenie w sprawie powolania Komisji przetargowej do przeprowadzenia postcpowania 
przetargowego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. Kompleksowe usimiecie 
materialOw azbestowych z terenu Gminy Gaszowice. 
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5. Zarzqdzenie w sprawie zmiany zarzqdzenia nr W.0050.6.2017 Wojta Gminy Gaszowice 
z dnia 5 stycznia 2017 r. w sprawie powolania komisji do spraw brakowania drukOw §cislego 
zarachowania wykorzystywanych na potrzeby wydawania odpis6w akt6w stanu cywilnego oraz 

za§wiadczeli na rok 2017. 
6. Zarzqdzenie w sprawie ogloszenia otwartych konkursow ofert na realizacje zadari publicznych 

w roku 2017. 
7. Zarzqdzenie w sprawie powolania Komisji przetargowej do przeprowadzenia postepowania 
przetargowego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. Opracowanie dokumentacji 
projektowej „Budowy sieci kanalizacji sanitarnej w Gaszowicach". 

8. Zarzqdzenie w sprawie sporzqdzenia i przedstawienia Radzie Gminy Gaszowice "Oceny 
zasobOw pomocy spolecznej dla Gminy Gaszowice". Ocena zasobow zostala przedstawiona przez 
Kierownika OPS radnym na poszczegolnych komisjach. 
9. Zarzqdzenie w sprawie ustalenia miesiecznej kwoty dotacji na jedno dziecko uczeszczajqce 
do publicznego i niepublicznego przedszkola na terenie gminy Gaszowice w 2017 roku. 

Kolejno Sekretarz Gminy z upowaznienia wojta przedstawila informacjc o przeprowadzanych 
przetargach w okresie miedzysesyjnym tj. od 30.03.2017 r. do dnia 27.04.2017 r. Podala do 
wiadomoki, 2e w dniu 16.03.2017 r. odbylo sic otwarcie ofert w postepowaniu o udzielenie 
zamOwienia publicznego dla zadania pn. Budowa boiska wielofunkcyjnego i skoczni do skoku 

w dal w Szczerbicach. 
W postcpowaniu zioZono 7 ofert, a informacje w tym zakresie zostaly przedstawione podczas sesji 
rady w miesiqcu marcu. Do realizacji zadania wybrano firms: P.H.U. Grumix Karolina PrzepiOra- 

Gruda z Slupi. 
Natomiast w dniu 12.04.2017 r. odbylo sic otwarcie ofert w postepowaniu o udzielenie zam6wienia 
publicznego dla zadania pn. Kompleksowe usuniccie materialow azbestowych z terenu Gminy 

Gaszowice. W postepowaniu zlo2ono jednq oferte: 

Termin realizacji: do 4 tygodni 

ul. Rybnicka 91 B 

Firing wybrano do realizacji zamowienia. 

Ponadto w dniu 25.04.2017 r. odbylo sic otwarcie ofert w postepowaniu o udzielenie zam6wienia 
publicznego dla zadania pn. Opracowanie dokumentacji projektowej „Budowy sieci kanalizacji 

sanitarnej w Gaszowicach". W postcpowaniu zloZono vast lijqce oferty: 

1. Uslugi WOD. KAN. C.O. GAZ 
Jaroslaw Ozarowski 

44-293 Szczerbice 77 367,00 zl 

1. 
Przedsigbiorstwo Produkcyjno 
Uslugowo Handlowe „ADIR" 

Sp. z o.o. 

25-127 Kielce 

Al. Na Stadion 50 

Termin realizacji: do 
16.11.2017 r. 66 420,00 zl 

2. 35 547,00 zl 

45-256 Opole 

ul. Bytnara „Rudego" 
3A/605 

Termin realizacji: do 
19.10.2017 r. 

Pracowania Projektowa I.W.K. 
PROJ. Miroslaw Brzeziliski 

Trwa badanie zloZonych ofert, celem rozstrzygniccia przetargu. 
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Nastunie Przewodniczqcy Rady zwrOcil sic z pytaniem, czy ma kto§ uwagi, bqc12 pytania 
do przedstawionego sprawozdania. Nikt nie mial pytali. Do informacji przestawionych w ramach 
sprawozdania z prac Wojta nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek poinformowal o posiedzeniach komisji, 
ktore odbyly sic w okresie migdzysesyjnym. Posiedzenia odbywaly sic w sali narad w Urzcdzie 
Gminy. Pierwsze posiedzenie odbylo sic w dniu 18 kwietnia 2017 roku o godz. 15°°, podczas 

ktOrego komisja dokonala analizy sprawozdania z wykonania budzetu za rok 2016, sprawozdania 
finansowego jednostki samorzqdu terytorialnego i informacji o stanie mienia komunalnego oraz 
sporzqdzila wniosek wraz z opiniq o wykonaniu budzetu wnioskujqc do Rady Gminy o udzielenie 
WOjtowi Gminy Gaszowice absolutorium za 2016 rok. 
Natomiast drugie posiedzenie odbylo sic w dniu 24 kwietnia 2017 r. o godz. 14°°, a przedmiotem 

posiedzenia byly bie2qce sprawy oraz analiza materialow na sesje. Komisja nie wniosla uwag 
do materialow i pozytywnie zaopiniowala przedstawione projekty uchwal. 
Przewodniczqcy Rady zapytal, czy Ictog ma pytania do Przewodniczqcego Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt the zabral glosu. Do protokolu the wniesiono 

uwag. Protokoly z posiedzenia komisji stanowiq zalqcznik do niniejszego protokolu. 

W dalszej kolejno§ci Przewodniczqcy Rady podal do wiadomoki 2e pismem z dnia 24 kwietnia 
2017 r. zostal przekazany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach celem zaopiniowania 
wniosek o udzielenie absolutorium wraz z opiniq Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice 
o wykonaniu budzetu Gminy Gaszowice za rok 2016. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oiwiaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Mlodzie2y. 
Przewodniczqcy Komisji Ogwiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Mlodziezy — Jerzy 
Kawulok przedstawil sprawozdanie z posiedzenia Komisji, ktOre odbylo sic w dniu 24 kwietnia 
2017 r. o godz. 83°  w sali narad Urzedu Gminy. 
Tematykq posiedzenia bylo: 
1. Dzialalno§e organizacji pozarzqdowych i grup nieformalnych na terenie grainy Gaszowice 
(podsumowanie dzialalno§ci za rok 2016 i plany na rok 2017) - Wojt, Towarzystwo Spiewacze Bel 
Canto, Zwiqzek Harcerstwa Polskiego — Chorqgiew Slqska Hufiec Ziemi Rybnickiej, Ruch 
Wspierania Inicjatyw Spolecznych U'RWIS, Stowarzyszenie Dzialari Lokalnych Spichlerz, 
Stowarzyszenie Emerytow i Rencistow GRONO, Kola Gospodyn Wiejskich Gminy Gaszowice, 
Stowarzyszenie mieszkaticow na rzecz rozwoju solectwa Piece — ISKRA, Klub Emeryta Barbara 
w Czernicy, Stowarzyszenie Przyjaciol Lukowa Slqskiego, Silesian Sanda Club, Stowarzyszenie 
Olimp. 
2. Dzialalnoga Ogrodka Pomocy Spolecznej w 2016 roku. - Wojt, Kierownik OPS 

3. Materialy na sesjc i sprawy bie2qce. 

Nastepnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy kto§ ma pytania do Przewodniczqcego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabral glosu i the wniesiono 
uwag. Protokal z posiedzenia komisji stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i Finansow. 
Przewodniczqca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i FinansOw — Ewa 
Biernacka przedstawila sprawozdanie z posiedzenia Komisji, kt6re odbylo sic w dniu 26 kwietnia 
2017 r. o godz. 133°  w sali narad Urzcdu Gminy. 
Tematykq posiedzenia bylo: 
1. Stan drag gminnych i powiatowych po sezonie zimowym (oznakowanie oraz awietlenie drag, 
parkingi, przystanki, potrzeby zmian w tym zakresie). Koszty zwiqzane z zimowym utrzymaniem 
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dr6g. Inwestycje na drogach powiatowych. - Wojt, Kierownik Referatu Gospodarki Publicznej, 

Inwestycji i Zamowien Publicznych 
2. Bie2qca analiza uchwal i rozpatrywanie spraw. 

Kolejno podala do wiadomogci, ze w posiedzeniu Komisji wzicli udzial na zaproszenie radni Rady 
Powiatu Rybnickiego z terenu Gminy Gaszowice pan Damian Mrowiec, Andrzej Paulus oraz Jacek 

Czogalla. 
Nastepnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktog ma pytania do Przewodniczqcej Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabral glosu i nie wniesiono 

uwag. Protok61 z posiedzenia komisji stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu 

8. Informacja na temat pormdku publicznego i ochrony przeciwpotarowej na terenie Gminy 

Gaszowice. 
Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze wszyscy radni otrzymali informacje na temat dzialalnoki 
Komisariatu Policji w Gaszowicach za rok 2016 oraz informacje w zakresie analizy i problemOw 
zwiqzanych z ochronq przeciwpozarowq. Jak wynika przedstawionych protokolOw z posiedzen 
komisji tematy byly omawiane podczas posiedzeri komisji. Do przedstawionych sprawozdan radni 
nie wniesli uwag. Nastepnie Przewodniczqcy Rady zwrocil sic o Icrotkie podsumowanie 
prowadzonych dzialalnosci. Jako pierwszy glos zabral Komendant Komisariatu Policji —

Zbigniew Cialon, kt6ry omOwil kwestie zwiqzane z bezpieczeristwem, z przeprowadzonymi 
akacjami profilaktycznymi z szczegolnym uwzglcdnieniem terenu gminy Gaszowice, zaznaczajqc 
iz najwa2niejsze jest, to ze nikt nie zginql na naszych drogach, nadmienil, ze szczegolowe dane na 
temat bezpieczeristwa w Gminie Gaszowice zostaly zawarte w przedio2onym sprawozdaniu, po 
czym skierowal podziekowania za wszelkq wspOlprace i okazanq pomoc w stone sluzb 
mundurowych tj. Ochotniczych Strazy Po2arnych w Gminie Gaszowice i Strazy Gminnej 
w Lyskach, ktora objela swym zasiggiem dzialalnoge trzech gmin. Podal rownie2 do wiadomogci, 
2e mozna skorzystae z aplikacji „Moja Komenda" w ktOrej mozna znale26 informacje o wszystkich 
Komendach, Komisariatach i policjantach, ponadto jest realizowany przez rzqd program 
„Dzielnicowy bli2ej nas", ktorego glownym zalozeniem jest ulatwienie kontaktu dzielnicowego 
z mieszkaricami, jak rownie2 dostepna jest mapa zagro2en bezpieczeristwa. Kolejno Komendant 

Komisariatu Policji — Zbigniew Cialon przekazal informacje, 2e po 19 latach i 3 miesiqcach pracy 
odchodzi z Komisariatu Policji w Gaszowicach, w zwiqzku z czym po raz ostatni uczestniczy 
w obradach Rady jako Komendant tej jednostki, gdyz na tym stanowisku bedzie do korica czerwca. 
Powiedzial, ze postanowiono zmienie komendantOw i ma objqe Komisariat Policji 
w Boguszowicach, natomiast Pan Grzegorz Dudacy Komendant z Boguszowic ma przejqa 
obowiqzki Komendanta Komisariatu Policji w Gaszowicach. 
Kolejno podziekowal Wojtowi oraz Radzie Gminy za wieloletniq dobrq wspOlprace podczas 
pelnionej sluzby w gaszowickiej jednostce, za wyrozumialoge w pewnych sprawach, za kazdq 
pomoc, ktOra miala wplyw na dzialalnok policji oraz zapewnila mo2liwok prawidlowej 
i skutecznej realizacji postawionych zadan, przyczyniajic sic do poprawy stanu bezpieczeristwa 
obywateli. Jak mOwil: "Wspolpraca z Wami, jako Gminy oraz pozostalymi gminami byla bardzo 
dobra. Pracowalem z Wami i dla Was, na rzecz wszystkich mieszkancow. Dziekuje za to wszystkie 
lata, kiedy pracowalem na rzecz Paristwa bezpieczeristwa. Zawsze bylem w pracy, zawsze slu2ylem 
pomocq, sluzby zabezpieczaly wszystkie imprezy na Waszym terenie. Jegli cog bylo z mojej strony 
nie tak za to przepraszam powiedzial Komendant 
Nastepnie Przewodniczqcy Rady zapytal czy ma ktog pytania w zakresie przedstawionego 
sprawozdania. Nikt nie mial pytan. W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady podziekowal 
Komendantowi za bardzo dobrq wspolprace, za przybycie na obrady i przedstawienie informacji 
w zakresie bezpieczeristwa na terenie naszej Gminy. 

Kolejno glos zabral Komendant Zwiqzku Ochotniczych Straly Polarnych RP w Gaszowicach 
Pan Czeslaw Kasperzec, ktory poinformowal, ze dzialalnoge za ubiegly rok z poszczegOlnych 
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jednostek ochotniczych strazy po2arnych oraz najwazniejsze problemy zostaly opisane 
w przedlozonej informacji. Podsumowujqc dodal, 2e najwazniejsze jest to, ze udalo sic wymienia 
po kilkunastu latach samochody pozarnicze dla potrzeb poszczegolnych jednostek, dzickujqc tym 
samym za wszelkie grodki finansowe przekazane z budzetu gminy na dzialalno§a Ochotniczych 
Strazy Po2arnych. Nastepnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktOry§ z radnych ma pytania do 
sprawozdania big& tez do pana Komendanta. Nikt nie mial pytan, w zwiqzku z czym 
Przewodniczqcy Rady podziekowat Komendantowi za przedstawienie informacji i przybycie na 

obrady. 

9. Dzialalnoie Stra2y Gminnej. 
Wszyscy radni otrzymali sprawozdania z dzialati Stray Gminnej Lyski na terenie Gminy 
Gaszowice w roku 2016 oraz za pierwszy kwartal roku 2017. Jak wynika z przedstawionych 
protokolOw z posiedzen komisji temat byl omowiony podczas posiedzen komisji, do ktOrego uwag 
nie wniesiono. Kolejno glos zabral Komendant Straly Gminnej w Lyskach Pan Jerzy Skwarski, 
ktOry podsumowal dzialalnok strazy gminnej na terenie naszej gminy. Ponadto przekazal 
informacjc na jakie dzialania straznikom zezwala prawo oraz co nalezy do zadan strazy zgodnie 
z zapisami art. 11 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o strazach gminnych. 

Kolejno Przewodniczqcy Rady, w zwiqzku z tym, ze obszar dzialania strazy gminnej obejmuje 
trzy Gminy tj. Gaszowice, Jejkowice i Lyski, zwrOcil sic z zapytaniem do Pana Komendanta czy 
we wszystkich gminach prowadzone dzialania przez stra2nikow sq. podobne czy raczej odmienne. 
Komendant Straty Gminnej w Lyskach Pan Jerzy Skwarski odpowiedzial, ze dzialalnok 
stra2nikOw we wszystkich gminach jest podobna, jednak2e w gminie Gaszowice priorytetowym 
zadaniem jest kontrola posesji w zakresie podiqczenia sic do sieci kanalizacji sanitamej, wydawane 
sq nakazy celem dokonania podtqczenia. 

W dalszej kolejnoki Przewodniczqcy Rady podal do wiadomoki, 2e Sejmik Wojewodztwa 
Slqskiego przyjql uchwale w sprawie wprowadzenia na obszarze wojewodztwa §lqskiego 
ograniczen w zakresie eksploatacji instalacji, w ktorych nastepuje spalanie paliw. W zwiqzku z tym 
od 1 wrze§nia 2017 roku na terenie calego wojewodztwa glqskiego bcdq obowiqzywaO przepisy 
uchwaly antysmogowej i nie bedzie mo2na stosowae wegla brunatnego, mulow i flotokoncentratow 
oraz biomasy stalej o wilgotnoki powy2ej 20 procent. Nadmienil, 2e temat ten byl przedstawiany 
mieszkancom przez Kierownika Referatu Ochrony Srodowiska — Paniq Karine Stcpieri 
podczas zebran soleckich w naszej gminie, w zwiqzku z czym stwierdzono, ze mo2e zwiekszye sic 
ilo§a zgloszen, skarg mieszkancow naszej gminy na sqsiadow do urzedu gminy, stray gminnej 
czy policji celem przeprowadzenia kontroli nieruchomoki w zakresie stosowanego opalu. 
Wywiqzala sic dyskusj a w zakresie uchwaly antysmogowej, w wyniku ktOrej Przewodniczqcy Rady 
podsumowal ten temat i stwierdzil, ze bcdzie to kolejna sprawa, na ktorq trzeba bedzie reagowa.O. 
Nastcpnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktoryg z radnych ma jeszcze pytania do niniejszej 
informacji, 1)02 do Pana Komendanta. Nikt z radnych nie mial pytan. Przewodniczqcy Rady 
podziekowal Panu Komendantowi za przybycie na obrady, udzielone wyja§nienia oraz 
za sprawozdania i wyrazil nadzieje dalszej, dobrej wspolpracy. 

10. Sprawozdania finansowe jednostek organizacyjnych za rok 2016. 
Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze wszyscy mieli mo2liwoge zapoznania sic 
z sprawozdaniami finansowymi jednostek organizacyjnych sporzqdzonymi na dzien 
31.12.2016 roku, kthre skladajq sic z bilansu jednostki bud2etowej, rachunku zysk6w i strat 
jednostki oraz zestawienia zmian w funduszu jednostki. Jak wynika z przedstawionych informacji 
z prac komisji sprawozdania finansowe z poszczegOlnych jednostek gminy zostaly przedstawione 
przez Paniq Skarbnik podczas posiedzeri komisji. Do przedio2onych sprawozdan radni nie wniegli 
uwag ani zastrze2en. Kolejno Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktoryg z radnych ma pytania 
w temacie sprawozdari. Nikt nie zabral glosu. 
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11. Informacja o stanie dreg po sezonie zimowym. 
Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materialami na sesjc. Jak wynika z przedstawionych protokolow z posiedzefi komisji temat byl 
omawiany podczas posiedzefi komisji. 
Nastepnie Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktory§ z radnych ma pytania do niniejszej informacji. 

Nikt nie mial pytafi. 

12. Podsumowanie wykorzystanych irodkew finansowych udzielonych w formie dotacji 
dla organizacji pozarzqdowych dzialajqcych na terenie gminy Gaszowice za rok 2016. 
Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materialami na sesjc. Jak wynika z przedstawionych protokolow z posiedzefi komisji temat byl 
omawiany podczas posiedzefi komisji, do ktorego uwag nie wniesiono. Nastepnie Przewodniczqcy 
Rady zapytal, czy ktOry§ z radnych ma pytania do niniejszej informacji. Nikt nie mial pytan. 

13. Rozpatrzenie projektew uchwal i ich podjgcie: 

a) podjccie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2017; 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, iz projekt uchwaly omawiany byl na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Nastcpnie po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego Rady Skarbnik 
Gminy odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktory§ z radnych wnosi 
uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — &sow „przeciw", 
0 — giosOw „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta jednoglo§nie. 

UCHWALA NR OG-BR.0007.31.179.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 kwietnia 
2017 r. w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej na rok 2017 - stanowi zalgcznik do niniejszego 

protokolu. 

b) podjccie uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata 

nastcpne; 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, iz projekt uchwaly omawiany byl na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Nastepnie po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego Rady Skarbnik 
Gminy odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktory§ z radnych wnosi 
uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — &sow „za", 
0 — &sow „przeciw", 
0 — glosOw „wstrzymujqcych sic". 
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglo§nie. 

UCHWALA NR OG-BR.0007.31.180.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 kwietnia 
2017 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata nastcpne - stanowi 
zakicznik do niniejszego protokolu. 
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c) podjccie uchwaly w sprawie przeprowadzenia zabiegow pielegnacyjnych i konserwacyjnych 

pomnikow przyrody na terenie solectwa Czernica. 

Przewodniczqcy Rady poinformowal, iz projekt uchwaly omawiany byl na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Nastepnie po udzieleniu glosu przez Przewodniczqcego Rady 
Wiceprzewodniczqca Rady odczytala projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady zapytal, czy ktory§ 
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwaly. Do projektu uchwaly nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczqcy Rady poddal projekt uchwaly pod glosowanie. 
Glosowanie:  
15 — glosOw „za", 
0 — glosow „przeciw", 
0 — glosow „wstrzymujqcych sic". 
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta jednoglo§nie. 
UCHWALA NR OG-BR.0007.31.181.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 27 kwietnia 
2017 r. w sprawie przeprowadzenia zabiegow pielegnacyjnych i konserwacyjnych pomnikOw przyrody na 

terenie solectwa Czernica - stanowi zakicznik do niniejszego protokolu. 

14. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczqcy Rady: 
- poinformowal, 2e kolejna sesja absolutoryjna planowana jest na dzien 25.05.2017 r. o godz. 16.00 
w 0§rodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, 

- przypomnial, ze do konca kwietnia nalezy zlo2ye o§wiadczenia majqtkowe wraz z kopiq zeznania 
podatkowego za rok 2016 w dwoch egzemplarzach, 

- przedstawil harmonogram dy2urow radnych, ktory przedstawia sic nastepujqco: 

Ma" 2017 
4 maj — Ilona Skiarek 
11 maj — Ewa Biernacka 
18 maj — Tadeusz Korecki 
25 maj — Szymon Korbel 
Czerwiec 2017  
1 czerwiec — Barbara Watola 
8 czerwiec — Jerzy Kawulok 
22 czerwiec — Piotr GOrecki 
29 czerwiec — Damian Krauze 
W miesiqcu lipcu dyzury przez radnych nie bedq pelnione. Podal rownie2 do wiadomoki, 
2e najbli2szym informatorze gminnym zostanie zamieszczona informacja o pelnionych dy2urach, 
zapraszajqc tym samym mieszkancOw Gminy Gaszowice do przedstawienia radnym spraw 
i problemow dotyczqcych naszej gminy celem ich dalszego zalatwienia, 

- poinformowal, ze w dniu 20 kwietnia 2017 r. na zaproszenie Kierownika Zakladu Obslugi 
Komunalnej w Gaszowicach Wiceprzewodniczqca Rady w imieniu Rady Gminy Gaszowice 
uczestniczyla w spotkaniu z okazji 20-lecia istnienia tej jednostki wrcczajqc list gratulacyjny oraz 
kwiaty, 

- poinformowal, 2e Stowarzyszenie In2ynierOw Technikow GOmiczych w dniu 16 czerwca 2017 r. 
organizuje uroczyste obchody 220-lecia GOmictwa w Czernicy w ramach, kt6rych przewiduje sic 
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odslonigcie pamiqtkowej tablicy w miejscu zapoczqtkowania wydobywania wcgla, uroczysty, 
historyczny korowod ulicami Czernicy pod nazwq „Czemica malowana weglem", a take biesiada 

gornicza. 

Bielva Korespondencj a 
- do Rady Gminy Gaszowice zostala przekazana Ocena zasobow pomocy spolecznej za 2016 rok 

dla Gminy Gaszowice, 
- do Rady Gminy Gaszowice zostalo przekazane sprawozdanie z realizacji rocznego programu 
wspOlpracy Gminy Gaszowice z podmiotami prowadzqcymi dzialalno§e pozytku publicznego za 

2016 rok. 
Radni mieli mo2liwo§6 zapoznania sic z dokumentami, gdy2 zostaly one przekazane rOwnie2 na 

adresy e-mail radnych. 
- do Rady Gminy Gaszowice zostalo przekazane sprawozdanie finansowe jednostki samorzqdu 
terytorialnego — Gminy Gaszowice za rok 2016, 
- w dniu 5 kwietnia 2017 r. do Urzcdu Gminy Gaszowice wplynclo pismo od posla na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej — Pana Krzysztofa Sitarskiego dotyczqce wniosku w sprawie przekazania 
opinii o planowanym utworzeniu zwiqzku metropolitarnego w wojewodztwie §lqskim. Do pisma 
zalqczone sq interpelacje poselskie zlo2one w ramach pracy parlamentarnej, 
- w dniu 18 kwietnia 2017 r. do Urzedu Gminy Gaszowice wplynglo pismo od posla na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej — Pana Krzysztofa Sitarskiego w zakresie wplywu zmian przy 
rozliczeniach podatku od towarOw i uslug (VAT) na dzialalno§e administracji publicznej 
i przedsiebiorstw. Pismo zawiera pro§be o konsultacje jakie zmiany powinny zosta6 wprowadzone 
przy rozliczeniach podatku od towarow i uslug (VAT), by przyniosly korzystny efekt z punktu 
widzenia funkcjonowania naszej gminy oraz innych instytucji. Do pisma zalqczone sq interpelacje 
poselskie zlo2one w ramach pracy parlamentarnej, 
- w dniu 10 kwietnia 2017 r. do Urzedu Gminy wplynclo pismo Biura Poselskiego posla na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej — Pana Krzysztofa Gadowskiego, kt6rym przekazana zostala trek 
zapytania w sprawie podwy2ek dla nauczycieli wraz z otrzymanq odpowiedziq z Ministerstwa 
Edukacji Narodowej, 
Powy2sze dokumenty oraz wszelka korespondencja jest wglqdu w UG w siedzibie Rady. 

Radny Szymon Korbel podal do wiadomoki, ze podczas posiedzenia Komisji Rozwoju 
Gospodarzqcego, Ochrony Srodowiska i Finansow Rady Gminy Gaszowice w ktorym uczestniczyl 
Starosta Powiatu Rybnickiego — Pan Damian Mrowiec zadal pytanie czy Dyrekcja Powiatowego 
Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rydultowach i Wodzislawiu Slqskim zwracala sic 
rownie2 do wladz powiatu o wsparcie finansowe na realizacjc inwestycji i zadan w szpitalach 
w Rydultowach i Wodzislawiu Slqskim, z racji tego, ze zapewnienie opieki medycznej jest 
zadaniem powiatu, a takowe pisma kierowane sq miedzy innymi do naszej gminy. Poinformowal, 
ze Pan Starosta udzielil odpowiedzi, 2e pieniqdze do rydultowskiego i wodzislawskiego szpitala nie 
byly przekazywane, poniewaz nigdy to podmioty sic o to nie zwracaly. Pan Starosta poinformowal 
take, 2e powiat rybnicki przekazuje dotacje na leczenie mieszkancow powiatu do szpitali 
w Rybniku, jak rownie2 w Knurowie, gdyz z tego szpitala korzystajq rovvnie2 mieszkaricy 
Czerwionki - Leszczyn. Radny Korbel podsumowujqc temat ,powiedzial, ze przy kolejnych 
pro§bach o dofinasowanie szpitala w Rydultowach i Wodzislawiu SI. powinnigmy to uwzglednie. 

Radny Szymon Korbel skierowal podziekowania w strong organizatorow rajdu „Na przijmo bez 

Gaszowice i okolice", ktory odbyl sic w dniu 22 kwietnia 2017 r. Pomimo niesprzyjajqcej pogody 
Bieg cieszyl sic du2ym powadzeniem, gdyz wystartowalo okolo 40 druzyn rodzinnych to jest okolo 
100 os6b. Ka2da rodzinna druzyna miala do pokonania trase okolo 6 km. Lqcznie w wszystkich 
kategoriach biegowych wystartowalo ponad 160 ()sob. Radna Barbara Watola przekazala gratulacje 
radnemu Korblowi, ktory wraz z rodzinq zajql IV miejsce w tym rajdzie. 
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Radna Agnieszka Pytlik skierowala zaproszenie na wydarzenia do czemickiego zamku: 
- na dzien 13 maja 2017 r. na godz. 18.00 gdzie odbedzie sig premiera - promocja ksiq2ki Jana 
Krajczoka "Opowie§ci czernickie Vali von Roth", 
- na dzien 19 maja 2017 r. na III Czernickq Noc MuzeOw, ktOra odbedzie sic w godz. od 20.00 
do 24.00 w parku przy 0§rodku Kultury, 
Poinformowala rownie2, ze trwajq zapisy na kolejny bieg czernicki, kt6ry odbcdzie sic w dniu 
15 czerwca 2017 r. i realizowany bcdzie w ramach projektu polsko-czeskiego. 

15. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
Nikt nie zabral glosu w tym punkcie. 

16. Zamkniecie obrad. 
Przewodnicmcy Rady po wyczerpaniu porzqdku obrad zamkriql sesjc Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwala do godziny 17.30. 

Protokolowala: 
/-/ Anna Zimny 

PRZEWODN -LACY RADY 

mgr Mare Masa ezyk 
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